
Redni letni zbor SKD
občine Ljubljana Vič
- Rudnik

Redni letni zbor SKD Ljubljana Vič-Rudnik je potekal
tokrat v KS Dobrova pri Ljubljani. Dvorana je bila
polna. Razveseljivo je, da se je zbralo toliko mladih.
Tudi odbor MKD jc na Vitu eden najbolj delavnih ne
samo v Ljubljani ampak tudi v Sloveniji. Seveda ne
smemo pozabiti na krilo Narodnih demokratov, ki tudi
uspešno delujejo v sklopu naše stranke.

Gosta večera sia bila g. Ivan Oman podpredsednik
stranke in poslanec ter dipl. ekon. Franci Slak direktor
Krekove banke enote Ljubljana.

Delo preteklega leta je kot uspešno ocenila predsedni-
ca stranke g. Marta Keršii:

Verjetno se zadnjit tako organizirani srečujemo dlani
SKD in krila ND. To pa ne pomeni nič slabega, saj
pomeni le začetek nekega novega časa v slovenskem
obdobju. Pomeni le korak iz starega, okorelega komuni-
stičnega sistema v bolj zivljenjsko in prijazno ureditev.
V mislih imam seveda nove občine. Pedesetletno nadzo-
rovanje nad - ljudmi naj bi sedaj prenehalo.

Kaj bomo kot doto zapustili novim občinam?
KakSen teren smo jim pripravili?
Ali smo že dovolj prisotni med ljudmi in kakšne so

naše dejavnosti na terenu?
Na vsa ta vprašanja bodo dale odgovor volitve. Mislim

pa. da smo delali dobro, kar priča polna dvorana, veliko
mladih in uspeSno delo po KO. V letu 93 je bilo največ sil
vloženih prav v krepitev KO, ki bodo po novem dobili
status občinskih odborov.

Občinski odbor je deloval dobro. V letu 93 smo imeli
35 rednih sej, sodelovali smo na sedmih seminarjih doma
in v tujini. katerih se je udeležilo 37 članov. KO pa so
tudi sami prirejali okrogle mize s poslanci DZ, kakor tudi
z našimi ministri.

V letu, ki jje pred nami nam je največji cilj oblikovanje
novih občin in veliko zaupanja v na$e ljudi.

Zbor je pozdravil tudi predsednik krila ND ing. Polde
Pristavec, zažclel veliko uspeha in sodelovanja.

Izjava:

ČLANSTVO SKD LJUBLJANA VTČ-RUDNIK
JE NA SVOJEM REDNEM LETNEM ZBORU
23. FEBRUARJA, KI SE JE VRŠIL NA DO-
BROVI PRI LJUBLJANI, SOGLASNO IN
Z APLAVZOM PODPRLO PREDLOG g.
OBERČA, DA SE DODELI STAVBO MLADI-
KE ETNOGRAFSKEMU MUZEJU SLOVE-
NUE

Veliko pohvale zasluži g. Ivan Oman, ki je prilel na
zbor direktno iz parlamenta. Povedal je nekaj spodbud-
nih besed, veliko pa je odgovarjal na vprašanja, ki so kar
deževala iz dvorane. Največ je bilo vprašanj okoli pove-
zave s SLS.

G. Franci Slak je razložil pomen Krekove banke za
slovenski narod, banke, ki je neobremenjena s prete-
klostjo. Zaupanje v Krekovo banko se kaj hitro 5iri med
ljudmi. Njeno glavno načelo je, da deluje na piemenite-
nju zaupanega kapitala ne na korist same banke. Tudi on
je ljubeznivo odgovarjal na vpraSanja.

Žbor je potekal v pravem prijateljskem vzduSju. Pope-
strili so ga še MKD s kulturnim programom. Oktet
Vasovalcev, ki ga sestavljajo vidni člani MKD občine in
republike pa je zapel nekaj slovenskih narodnih pesmi.
Posebna zahvala gre Se tajniku g. Petru KerSiču za celo-
tetno delo v občinskem odboru in g. AleSu Hojsu za
odlično vodenje zbora.
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